
Zápisnica č. 6/2019 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Opoji, konanom dňa 21. mája 2019 

 o 19.00 hod. v zasadačke obecného úradu 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
Prítomní podľa prezenčnej listiny: 
- starosta obce:                Mgr. Peter Bartovič 
- poslanci OZ:                    Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus,  
                                            Eva  Jankovičová,  Jozef Šušel, Ing. Christiaan Slagter   
                                             
- hlavná kontrolórka:       PhDr.Ing. Veronika Opáleková   
- občania obce                  9 
 
Neprítomní  poslanci:      
- ospravedlnený:              Ing. Mgr. Patrícia Gudabová  
 
 
Program zasadnutia, uvedený na pozvánkach: 
 
    1.  Otvorenie, schválenie návrhu programu, overovateľov zápisnice  a určenie zapisovateľa  

    2.  Kontrola plnenia uznesení 

    3.  Zmluva s Lasermedia s.r.o. Bratislava – verejné osvetlenie 

    4.  Žiadosť o schválenie vecného bremena – Ismont s.r.o. 

    5.  Odpredaj pozemku pod trafostanicu – ZsDI a.s., Bratislava 

    6.  Žiadosť o schválenie vecného bremena – ZsDI a.s., Bratislava 

    7.  Program odpadového hospodárstva obce Opoj na roky 2016 - 2020 

    8.  Dodatok k zmluve o Spoločnom obecnom úrade 

    9.  Rôzne 

  10.  Diskusia 

  11.  Záver 

 

1) Otvorenie, schválenie návrhu programu,  overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa 
 
     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Opoji zvolané v zmysle čl. 5, bod 6) Rokovacieho 

poriadku o 19.00 hod. otvoril starosta obce Mgr. Bartovič privítaním prítomných. 

Konštatoval, že sú prítomní šiesti poslanci OZ a  zasadnutie je  schopné prijímať uznesenia. 

Starosta oboznámil prítomných s navrhnutým programom, keďže  do začatia tohto rokovania 

neprišli žiadne zmeny programu. Potom poslanci hlasovali o zverejnenom programe: 

Hlasovanie:  

 

Prítomní: 6 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Ing. Christiaan Slagter, Jozef Šušel 

Hlasovanie:  - za 6 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová, Ing. Christiaan Slagter, Jozef Šušel  



                     - proti         0  

                    - zdržal sa       0  

Neprítomní : 1 Ing. Mgr. Patrícia Gudabová 

Program bol schválený. 

 

Návrh na zmenu programu predložil poslanec Ing. Bílik, ktorý žiadal vylúčiť z rokovania body 

5)  Odpredaj pozemku pod trafostanicu – ZsDI a.s., Bratislava a 6) Žiadosť o schválenie 

vecného bremena – ZsDI a.s., Bratislava bez udania dôvodu.  

Starosta dal o jeho návrhu hlasovať: 

 

Prítomní: 6 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Ing. Christiaan Slagter, Jozef Šušel 

Hlasovanie:  - za 4 Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Ing. Christiaan Slagter, 
Jozef Šušel  

                     - proti         2 Barbara Bartovičová, Eva  Jankovičová 

                    - zdržal sa       0  

Neprítomní : 1 Ing. Mgr. Patrícia Gudabová 

 

Zmena programu bola schválená, rokovanie sa bude riadiť týmto pozmeneným programom: 

    1.  Otvorenie, schválenie návrhu programu, overovateľov zápisnice  a určenie zapisovateľa  

    2.  Kontrola plnenia uznesení 

    3.  Zmluva s Lasermedia s.r.o. Bratislava – verejné osvetlenie 

    4.  Žiadosť o schválenie vecného bremena – Ismont s.r.o. 

    5.  Program odpadového hospodárstva obce Opoj na roky 2016 - 2020 

    6.  Dodatok k zmluve o Spoločnom obecnom úrade 

    7.  Rôzne 

    8.  Diskusia 

    9.  Záver 

 

Za overovateľov zápisnice starosta navrhol poslancov pp. Evu Jankovičovú a Barbaru 

Bartovičovú. 

Za zapisovateľku určil p. Evu Zlatohlávkovú. 

 

Uznesenie č. 34/2019 

Obecné zastupiteľstvo v Opoji 

a) s c h v a ľ u j e 

pozmenený návrh programu a 

b) b e r i e   n a   v e d o m i e, 

že overovateľmi dnešného rokovania budú poslanci Eva Jankovičová a Barbara 

Bartovičová. 

 

 



Hlasovanie:  

Prítomní: 6 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Ing. Christiaan Slagter, Jozef Šušel 

Hlasovanie:  - za 6 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová, Ing. Christiaan Slagter, Jozef Šušel  

                     - proti         0  

                    - zdržal sa       0  

Neprítomní : 1 Ing. Mgr. Patrícia Gudabová 

Program zasadnutia a overovatelia boli schválení. 

 

V Opoji, .............................                                                         Mgr.Peter Bartovič, starosta obce                                                                                              

2) Kontrola plnenia uznesení 

     Kontrolnú správu o prijatých uzneseniach zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, 

konaného dňa 05.02.2019 predložil starosta obce. Kontrolná správa tvorí  prílohu zápisnice. 

P. starosta  doplnil informáciu, že do návrhu dopravného značenia, vypracovaného z dôvodu 

dočasného uzatvorenia mosta cez Dudváh, musí po projektant po dohode s dopravným 

inžinierom dopracovať nejaké dopravné značky, následne bude návrh znovu podaný na  

Okresný úrad Trnava, odbor dopravy.  

 
U z n e s e n i e  č.  35/2019 
Obecné zastupiteľstvo v Opoji 
b e r i e  n a   v e d o m i e 
kontrolnú správu o plnení uznesení zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Opoji, 
konaného dňa 24.04.2019 
Hlasovanie: 
 

Prítomní: 6 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Ing. Christiaan Slagter, Jozef Šušel 

Hlasovanie:  - za 6 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová, Ing. Christiaan Slagter, Jozef Šušel  

                     - proti         0  

                    - zdržal sa       0  

Neprítomní : 1 Ing. Mgr. Patrícia Gudabová 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

V Opoji, .............................                                                         Mgr.Peter Bartovič, starosta obce                                                                                              

 

3)  Zmluva s Lasermedia s.r.o. Bratislava – verejné osvetlenie 

     Návrh zmluvy, do ktorej boli zapracované aj pripomienky Ing. Bílika spolu s výkazom 

výmer  bol poslancom zaslaný, starosta sa pýtal poslancov, či majú k nej ešte nejaké výhrady. 



P. Brímus – keďže cena výložníkov (dĺžka 0,5 m – 2m) je rovnaká, navrhol osadiť 2 m 

výložníky z dôvodu, aby pri stĺpoch rastúce stromy a dreviny nebránili svietivosti nových 

svietidiel. Starosta – mohlo by sa stať, že pri 2-m výložníkoch by bol slabšie osvetlený 

chodník a konateľ firmy Lasermedia p. Brezina na pracovnom stretnutí hovoril, že výložníky 

osadia tak, aby sa dosiahla čo najlepšia svietivosť a  dĺžka výložníkov je rôzna z dôvodu, že 

niekde môže byť stĺp schovaný a výložníkmi rôznej dĺžky dosiahnu jednu líniu svietidiel. 

Ing. Bílik – pýtal sa p. kontrolórky, či môže byť zriadená dočasná komisia, ktorá by 

odkontrolovala rekonštrukciu verejného osvetlenia. Hl. kontrolórka – áno, môže sa zriadiť na 

zasadnutí OZ, aj teraz, treba schváliť jej predsedu a členov. Ing. Bílik – ide o to, aby sme to 

mohli posúdiť, či sa nám to páči, nepáči. 

Starosta vyzval poslancov aby povedali, kto chce byť v tej komisii, návrh: Ing. Bílik predseda 

a pp. Šušel a Brímus – členovia. 

 

U z n e s e n i e  č.  36/2019 
Obecné zastupiteľstvo v Opoji 
a) s c h v a ľ u j e 
Zmluvu o dielo so spoločnosťou Lasermedia s.r.o. Bratislava na „Rekonštrukciu verejného 

osvetlenia v obci Opoj“ 

b) z r i a ď u j e 

dočasnú komisiu počas rekonštrukcie verejného osvetlenia  v zložení Ing. Tomáš Bílik – 

predseda, Jozef Šušel – člen a František Brímus - člen 

Hlasovanie: 
 

Prítomní: 6 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Ing. Christiaan Slagter, Jozef Šušel 

Hlasovanie:  - za 6 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová, Ing. Christiaan Slagter, Jozef Šušel  

                     - proti         0  

                    - zdržal sa       0  

Neprítomní : 1 Ing. Mgr. Patrícia Gudabová 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

V Opoji, .............................                                                         Mgr.Peter Bartovič, starosta obce                                                                                              

 

4)  Žiadosť o schválenie vecného bremena – Ismont s.r.o. 

     Obchodná spoločnosť Ismont, s.r.o. Trnava predložila obci žiadosť o uzatvorenie právneho 

úkonu – zriadenie vecného bremena v prospech tretích osôb. Spoločnosť v obci realizovala 

výstavbu obytnej zóny IBV od Majcichova, 39 RD, pričom v rámci uvedenej výstavby bola 

realizovaná výstavba elektrickej prípojky a to podzemné káblové NN (1 kV) vedenie, ktorým 

boli o.i. dotknuté aj nehnuteľnosti vo vlastníctve obce Opoj a to parc.č. 1/42, 287/1 a 287/2. 



OZ má rozhodnúť, či náhrada za obmedzenie vlastníckeho práva bude bezodplatná, odplatne 

– dohodou alebo odplatne – na základe znaleckého posudku. P. Bartovičová – na pracovnej 

porade sa poslanci dohodli na náhrade 10,- EUR za bm. 

 

U z n e s e n i e  č.  36/2019 
Obecné zastupiteľstvo v Opoji 
s c h v a ľ u j e 
odplatné zriadenie vecného bremena na parcelách číslo 1/42, 287/1 a 287/2 v k.ú. Opoj, 

ktorých vlastníkom je obec Opoj jednorazovo vo výške 10,- EUR/bm podľa plánu 

skutočného zamerania. 

Hlasovanie: 
 

Prítomní: 6 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Ing. Christiaan Slagter, Jozef Šušel 

Hlasovanie:  - za 6 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová, Ing. Christiaan Slagter, Jozef Šušel  

                     - proti         0  

                    - zdržal sa       0  

Neprítomní : 1 Ing. Mgr. Patrícia Gudabová 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

V Opoji, .............................                                                         Mgr.Peter Bartovič, starosta obce                                                                                              

 

5)  Program odpadového hospodárstva obce Opoj na roky 2016 – 2020 

     POH bol poslancom zaslaný elektronicky, vypracovala ho spoločnosť Odpadový hospodár, 

obce sú povinné vypracovať POH až po schválení POH VÚC a keďže TTSK prijal POH 

začiatkom roka, obec Opoj následne zadala objednávku predmetnej spoločnosti, ktorá sa 

zaoberá odpadovým hospodárstvom. 

P. Brímus – v POH ho prekvapila informácia, že v porovnaní s minulým obdobím je výrazný 

nárast nákladov v súvislosti s nakladaním  bioodpadu, najmä investičné a prevádzkové 

náklady. Pýtal sa, aký bioodpad má obec  a uviedol, že obec by mala   spolupracovať 

s Farmou Majcichov, ktorá je disponuje podielom na bioplynovej stanici. 

Starosta – starostovia zo spádových obcí majú s Farmou dohodu, že drevný odpad sa môže 

vyvážať na Farmu Vlčkovce, v roku 2015-16 sa začal v obci zberať jedlý olej a kuchynský 

odpad zo ŠJ. Problémom je zelený bioodpad zo záhrad, nevieme ho spracovávať, občania si 

ho kompostujú na vlastných pozemkoch. 

P. Brímus – keďže je jasné, že v budúcnosti budeme platiť za vývoz odpadu násobky súčasnej 

sumy, bude potrebné do budúcnosti zmeniť systém platenia za zneškodňovanie odpadu, 

pretože občan, ktorý bude odpad separovať by mal byť zvýhodnený, napr. občan si zaplatí 

určitý paušál a ostatné si bude doplácať individuálne podľa toho, ako bude s odpadom 

hospodáriť.  



Starosta – zachytil informáciu, že sa pripravuje legislatívny návrh, že zberové spoločnosti 

budú povinné zaviezť systém váženia smetných nádob, aby obce mohli zaviezť tzv. 

množstevný zber, kedy si domácnosť zaplatí za vývoz takého množstva odpadu, ktorý 

skutočne vyprodukuje. Po skončení roka prehodnotíme, či navýšená čiastka za vývoz odpadu 

je dostatočná. 

P. Šušel – smetiarske auto zberovej spoločnosti príde do obce čiastočne naplnené odpadom 

inej obce, akým spôsobom FCC zistí, aké množstvo odpadu je z ktorej obce. Starosta – nie je 

to presne vážené, váha odpadu sa rozpočíta medzi obce podľa počtu domácností. P. Šušel – 

potom sa stráca význam separácie, napr. v Opoji začneme separovať, množstvo skládkového 

komunálneho odpadu pôjde dole, ale zberová spoločnosť množstvo odpadu spriemeruje. 

Starosta – áno, množstvo odpadu klesne primerane každej obci. Môžeme našej zberovej 

spoločnosti – FCC - navrhnúť iný koncept, nie je ani problém prebehnúť z jednej zberovej 

spoločnosti do inej, ale určite by nám stúpli náklady na prepravu odpadu. 

      

U z n e s e n i e  č.  37/2019 
Obecné zastupiteľstvo v Opoji 
b e r i e   n a   v e d o m i e 
Program odpadového hospodárstva obce Opoj na roky 2016 - 2020 

Hlasovanie: 
 

Prítomní: 6 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Ing. Christiaan Slagter, Jozef Šušel 

Hlasovanie:  - za 6 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová, Ing. Christiaan Slagter, Jozef Šušel  

                     - proti         0  

                    - zdržal sa       0  

Neprítomní : 1 Ing. Mgr. Patrícia Gudabová 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

V Opoji, .............................                                                         Mgr.Peter Bartovič, starosta obce                                                                                              

 

6)  Dodatok k zmluve o Spoločnom obecnom úrade 

     Dodatok č. 1 k Zmluve o spoločnom obecnom úrade rieši vystúpenie obce Jaslovské 

Bohunice zo združenia. Dodatok bol poslancom zaslaný elektronicky, pripomienky neboli 

k nemu žiadne. 

 
U z n e s e n i e  č.  38/2019 
Obecné zastupiteľstvo v Opoji 
s c h v a ľ u j e 

Dodatok č. 1 k Zmluve o zriadení spoločného obecného úradu 

Hlasovanie: 
 



Prítomní: 6 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Ing. Christiaan Slagter, Jozef Šušel 

Hlasovanie:  - za 6 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová, Ing. Christiaan Slagter, Jozef Šušel  

                     - proti         0  

                    - zdržal sa       0  

Neprítomní : 1 Ing. Mgr. Patrícia Gudabová 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

V Opoji, .............................                                                         Mgr.Peter Bartovič, starosta obce                                                                                              

 

7) Rôzne 

Bc. Roman Glozmek – žiadosť o prenájom časti budovy č. súp. 8 – na predchádzajúcom OZ 

bol schválený návrh na prenájom časti budovy č.s. 8, zámer bol zverejnený na dobu 15 dní, 

počas tejto doby neprišla žiadna pripomienka, poslanci taktiež nemali k prenájmu žiadnu 

pripomienku. 

 

U z n e s e n i e  č.  39/2019 
Obecné zastupiteľstvo v Opoji 
s c h v a ľ u j e 

prenájom časti budovy  č.s. 8 o výmere 27 m² , postavenej na pozemku registra „C“ 

parc.č. 4/6  k.ú. Opoj za účelom skladovania pracovného náradia a materiálu, ktorý je 

využívaný na podnikateľskú činnosť Bc. Romanovi Glozmekovi, výška nájomného 400,- 

€/ročne. 

Hlasovanie: 
 

Prítomní: 6 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Ing. Christiaan Slagter, Jozef Šušel 

Hlasovanie:  - za 6 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová, Ing. Christiaan Slagter, Jozef Šušel  

                     - proti         0  

                    - zdržal sa       0  

Neprítomní : 1 Ing. Mgr. Patrícia Gudabová 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

V Opoji, .............................                                                         Mgr.Peter Bartovič, starosta obce                                                                                              

 

Rozpočtové opatrenie MŠ č. 2/2019 – včera riaditeľka MŠ zaslala poslancom a obecnému 

úradu návrh na zmenu rozpočtu č. 2/2019 a vysvetlenie k výkazu FIN 1-12. V piatok, 17.5. bol 

z MŠ doručený aj požadovaný výkaz o príjmoch a výdavkoch za I. štvrťrok 2019. Starosta 



otvoril k tomuto bodu rozpravu,  prípadne vysvetlenie k dokumentom  môže podať prítomná 

riaditeľka alebo ekonómka MŠ. 

P. Bartovičová – v štvrťročnom výkaze k 31.0302019 sú výdavky vo výške 23 570,58 €, ak sa 

tieto výdavky vynásobia 4, výdavky MŠ by nemali ku koncu presiahnuť čiastku 100.000,-, 

rozpočet MŠ je 133.000,- €, MŠ má 33.000,- k dobru. P. ekonómka – ak sa finančné 

prostriedky do konca roka nevyčerpajú, budú vrátené zriaďovateľovi. Všetky zmeny rozpočtu 

musí schváliť OZ. 

 
U z n e s e n i e  č.  40/2019 
Obecné zastupiteľstvo v Opoji 
s c h v a ľ u j e 

rozpočtové opatrenie Materskej školy v Opoji č. 2/2019, ktorým sa presúvajú výdavky 

v rozpočte materskej školy vo výške 500,- €. 

Hlasovanie: 
 

Prítomní: 6 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Ing. Christiaan Slagter, Jozef Šušel 

Hlasovanie:  - za 6 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová, Ing. Christiaan Slagter, Jozef Šušel  

                     - proti         0  

                    - zdržal sa       0  

Neprítomní : 1 Ing. Mgr. Patrícia Gudabová 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

V Opoji, .............................                                                         Mgr.Peter Bartovič, starosta obce                                                                                              

 

Erich Bučány - žiadosť o užívanie časti ornej pôdy (250 m²) – na pracovnej porade bola táto 

žiadosť prerokovaná, poslanci sa dohodli, že obec vyhlási zámer prenajať časť pozemku 

a potom vyhlási súťaž na tento prenájom. Starosta naformuloval uznesenie, že obec Opoj 

vyhlasuje zámer prenajať časť ornej pôdy na parcele parc.č. 179 v k.ú. Opoj. 

P. kontrolórka – nie je uvedená výmera, je treba geometrickým plánom časť pozemku 

odčleniť, nedoporučuje prijať takéto uznesenie. Navrhla dať obcou vypracovať geometrický 

plán, aby sa to mohlo schváliť na ďalšom zasadnutí OZ. 

P. Brímus sa pýtal, kto zaplatí geometrický plán a p. Slagter sa informoval, či sa nedá celá 

prenajať celá parcela. 

P. kontrolórka – obec môže vyhlásiť zámer prenajať celú parcelu a na to vypísať verejno-

obchodnú súťaž. 

 

U z n e s e n i e  č.  41/2019 
Obecné zastupiteľstvo v Opoji 
s c h v a ľ u j e 



zámer prenajať parcelu č. 179 – orná pôda v k.ú. Opoj formou verejnej obchodnej súťaže 

za podmienok, že parcela bude prenajatá subjektu, ktorý ponúkne najvyššiu cenu za 

výmeru a Obecné zastupiteľstvo v Opoji bude mať právo zrušiť verejno-obchodnú súťaž. 

Hlasovanie: 
 

Prítomní: 6 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Ing. Christiaan Slagter, Jozef Šušel 

Hlasovanie:  - za 6 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová, Ing. Christiaan Slagter, Jozef Šušel  

                     - proti         0  

                    - zdržal sa       0  

Neprítomní : 1 Ing. Mgr. Patrícia Gudabová 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

V Opoji, .............................                                                         Mgr.Peter Bartovič, starosta obce                                                                                              

 

Cenová ponuka spololočnosti Stopfire s.r.o. Žilina pre poskytovanie služieb požiarnej 

ochrany pre objekty obce a preventivára obce s potrebnými opatreniami. Za poskytovanie 

služby preventivár PO obce je cena 100,-/ročne a za poskytovanie služby technik PO vrátane 

vypracovania základnej dokumentácie PO  je cena 65,- €/mesačne za každý objekt (obec má 

12 objektov), celkovo by cena za poskytovanie týchto služieb bola 880,- € ročne. 

Starosta – obec nemá preventivára PO, posledné 2 roky sme vystavovaní kontrole zo strany 

OR HaZZ, kde nám to je vytýkané. Občan preventivára môže, ale nemusí vpustiť do svojho 

domu, zákonnou povinnosťou je vykonávať protipožiarne preventívne prehliadky v obecných 

objektoch. 

 
 
U z n e s e n i e  č.  42/2019 
Obecné zastupiteľstvo v Opoji 
a) s c h v a ľ u j e 

cenovú ponuku spoločnosti Stopfire, s.r.o., Vajanského 2772/15, Žilina pre poskytovanie 

služieb požiarnej ochrany pre objekty obce Opoj a preventivára obce s potrebnými 

opatreniami 

b) s p l n o m o c ň u j e 

starostu obce uzavrieť zmluvu s touto spoločnosťou 

Hlasovanie: 
 

Prítomní: 6 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Ing. Christiaan Slagter, Jozef Šušel 

Hlasovanie:  - za 6 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová, Ing. Christiaan Slagter, Jozef Šušel  

                     - proti         0  



                    - zdržal sa       0  

Neprítomní : 1 Ing. Mgr. Patrícia Gudabová 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

V Opoji, .............................                                                         Mgr.Peter Bartovič, starosta obce                                                                                              

Žiadosť Opoj residence, s.r.o., Sklenárska 6, Bratislava o zmenu územného plánu – na 

pracovnej porade starosta oboznámil poslancov so žiadosťou, v ktorej spoločnosť žiada 

komunikáciu zaznačenú v územnom pláne obce presunúť na svoj pozemok. Podľa informácie 

SOÚ nie je potrebné meniť ÚPO, stačí prijať uznesenie   3/5 väčšinou poslancov. 

P. Brímus – pýtal sa, že ak bude cesta na súkromnom pozemku, či bude verejne prístupná a v 

budúcnosti sa bude môcť zokruhovať. Starosta – do podmienok k územnému konaniu 

môžeme dať podmienku, aby stavebník časť komunikácie odovzdal obci. 

 
U z n e s e n i e  č.  43/2019 
Obecné zastupiteľstvo v Opoji 
s ú h l a s í 

s posunutím prístupovej komunikácie na pozemok parc.č. 194/27, 194/307 a 194/93 k.ú. 

Opoj tak, aby bol dodržaný účel a zámer Územného plánu obce Opoj 

Hlasovanie: 
 

Prítomní: 6 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Ing. Christiaan Slagter, Jozef Šušel 

Hlasovanie:  - za 6 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová, Ing. Christiaan Slagter, Jozef Šušel  

                     - proti         0  

                    - zdržal sa       0  

Neprítomní : 1 Ing. Mgr. Patrícia Gudabová 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

V Opoji, .............................                                                         Mgr.Peter Bartovič, starosta obce                                                                                              

P. Šušel mal ešte k tomu pripomienku, aby obec trvala na vybudovaní verejného osvetlenia 

a miestneho rozhlasu v uvedenej lokalite. 

Spoločnosť Tendernet – ponuka na služby verejného obstarávania – spoločnosť ponúka 

elektronický nástroj, ktorý simuluje všetky činnosti, ktoré by mal robiť verejný obstarávateľ 

pri procese verejného obstarávania od vytvorenia zákazky, zverejnenia zákazky, odoslanie 

výzvy na predloženie cenovej ponuky, dokumentáciu cenových ponúk, vyhodnotenie ponúk, 

spracovanie dokumentácie za cenu  300,- €/rok.  

P. Bartovičová sa pýtala, koľko verejných obstarávaní reálne robí obec ročne. Hl. kontrolórka 

– na pracovnej porade sa o ponuke bavili, obci by sa to nevyplácalo, pretože obec nerobí 

toľko verejných obstarávaní nad 70.000,- €, pretože pri verejnom obstarávaní tovarov a 



služieb v hodnote od 5.000,- - do 70.000,- podľa zákona od. 1.1.2019 stačí prieskum trhu. 

Obec má povinnosť štvrťročne zverejňovať súhrnnú správu na všetky zákazky nad 1000,- €. 

 

U z n e s e n i e  č.  43/2019 
Obecné zastupiteľstvo v Opoji 
b e r i e   n a    v e d o m i e 

ponuku spoločnosti TENDETnet,  spol. s r.o. M. R. Štefánika 836/33, Žilina a zatiaľ sa k nej 

obecné zastupiteľstvo nevyjadrí 

Hlasovanie: 
 

Prítomní: 6 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Ing. Christiaan Slagter, Jozef Šušel 

Hlasovanie:  - za 6 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová, Ing. Christiaan Slagter, Jozef Šušel  

                     - proti         0  

                    - zdržal sa       0  

Neprítomní : 1 Ing. Mgr. Patrícia Gudabová 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

V Opoji, .............................                                                         Mgr.Peter Bartovič, starosta obce                                                                                              

 

8)  Diskusia 

P. Brímus – ako stojíme so vstupom do cintorína, pretože bolo by dobre, keby sa to ukončilo. 

Starosta – projektová dokumentácia je pripravená, treba schváliť do rozpočtu financie na 

realizáciu. Ak budú peniaze, môže sa vyhlásiť verejné obstarávanie na zhotoviteľa diela 

a urobíme kroky k získaniu stavebného povolenia. P. Šušel sa pýtal o akú sumu sa jedná. 

Starosta – asi o 24.000,- €. 

P. starosta – dnes bol na pracovnom stretnutí MAS 11+ a MR 11+ v Cíferi spolu s českými 

partnermi, česká strana chce vstúpiť do cezhraničnej spolupráce a to sakrálna turistika 

a budovanie tzv. „bodov pamäte“. Je to o tom, že v každej obci na slovenskej strane bude pri 

sakrálnych pamiatkach na vysporiadaných pozemkoch osadený obecný mobiliár, informačná 

tabuľa. Opoj má vysporiadané pozemky pod dvomi prícestnými krížami – sv. Ján Nepomucký 

a Panna Mária na Chríbe, tu by sa mohol umiestniť mobiliár a preto ich na stretnutí ponúkol. 

Výzva bude vypísaná a ešte nie je určená finančná čiastka, o ktorú sa bude uchádzať 

slovenská strana, ak všetko pôjde dobre, k realizácii by mohlo prísť v 10/2020. 

Ing. Slagter – aká je situácia s cestou v poslednej ulici, investorom ktorej je Ismont s.r.o.. 

Starosta – naposledy dával Ismont-u územnoplánovaciu informáciu, či dažďová kanalizácia je 

v súlade s ÚPO, cesta je zatiaľ vo vlastníctve spoločnosti Ismont. Ing. Slagter – táto cesta 

s cestou, kde on býva, sa prepojili a prišlo k poškodeniu obecnej cesty. Starosta – pri 



preberaní cesty od Ismontu obec bude mať podmienky, aby boli dané do pôvodného stavu 

veci, ktoré sa ich činnosťou poškodili. Ing. Slagter – treba im dať termín, dokedy majú obecnú 

cestu opraviť. Na stretnutí s Dr. Balajom, právnym zástupcom Ismontu načrtne túto otázku 

s tým, nech si povedia oni termín, dokedy sú schopní cestu opraviť a ak nie, my direktívne 

určíme termín a podmienime to kolaudáciou. 

P. Takáč – vrátil sa k rekonštrukcii verejného osvetlenia, uviedol, že ak budú výložníky 2-

metrové, chodníky budú slabo osvetlené a nie sú v takom stave, aby sa po nich dalo chodiť 

potme. Starosta – bude komisia, ktorá to skontroluje a aj dodávateľská firma bude dbať na 

to, aby bola osvetlená cesta i chodníky. 

P. Brímus – ak je medzi cestou a chodníkom strom, stále na chodníku bude tieň, riešením by 

bolo stromy radikálne zrezať, resp. odstrániť a nahradiť ich kríkmi, ktoré by nebránili 

svietivosti lámp. 

Ing. Bíliková – ak sú stromy pri verejnom osvetlení pekné, zdravé, ale tienia, navrhla dať na 

stĺp 2 lampy, jednu k ceste a jednu nasmerovať na chodník z dôvodu zachovania zelene 

v obci. 

P. Šušel – takýchto sporných bodov, kde stromy tienia je v obci minimum, rozumným rezom 

sa dá koruna stromu upraviť na štyri – päť  rokov, ošetriť takto strom je finančne výhodnejšie 

ako vyrezať starý, vysadiť nový a čakať, kým narastie. Všade po mestách sa zeleň udržuje a 

ošetruje a nemyslí si, že obec by mala zájsť do takého extrému, že sa stromy vyrežú. 

 

Starosta - 15.05.2019  bola v obci protipovodňová komisia, obhliadli vŕbu pri potoku oproti 

rodinnému domu č.s. 68 a dohoda aj so životným prostredím je taká, že keďže je to 

životohrozujúci strom, tak ho Povodie Váhu dá v najbližšej dobe dole. 

 

P. Dvorák – na minulom zasadnutí starosta sľúbil, že zavesí na webovú stránku obce 

projektovú dokumentáciu na revitalizáciu vstupu na cintorín, informoval sa, či revízny 

technik prekontroloval detské ihrisko, či je zhotovený pasport dopravného značenia obce 

a čo sa zameriavalo pri autobusovej zastávke. Starosta – po prerokovaní s poslancami na 

pracovnej porade bude  projektová dokumentácia zverejnená na webovej stránke obce, pri 

revízii zistené závady (odhnité schodíky) sú v riešení, pasport nemáme a na zastávke geodet 

robil výškopis a polohopis, pretože ak budeme úspešný v MAS, aby sme mali pripravenú 

dokumentáciu na zastávky, pretože dostaneme 16.000,- € a cestná infraštruktúra bude vo 

výzve, ktorý by mala vyjsť koncom júna. 

 

Starosta – mal stretnutie s Dr. Weckom na ktorom sa dohodli, že ak budú zo strany občanov 

sťažnosti na ubytovaných, treba to ohlásiť starostovi a ten to posunie ďalej. 

V závere diskusie prítomní občania debatovali na tému ubytovne a ubytovaných. 

 

 

 

 



9) Záver 

     Keďže všetky body programu boli vyčerpané a nikto z prítomných nemal viac žiadny 

príspevok do diskusie, poďakoval starosta poslancom i občanom za účasť a zasadnutie 

o 20.35 hod. ukončil. 

 

Overovatelia:                       Dátum:                                                           Podpis 

 

Eva Jankovičová                 .........................                                            ..................................... 

Barbara Bartovičová          .........................                                           ...................................... 

 

Starosta obce :  

Mgr. Peter Bartovič            ........................                                            ....................................... 

 

 

 

Zapísala: 

Eva Zlatohlávková 

 

Prílohy : 

1) Pozvánka 

2) Prezenčná listina 

3) Kontrola plnenia uznesení 

4) Návrh zmluvy s Lasermedia s.r.o. Bratislava 

5) Žiadosť o schválenie vecného bremena – Ismont s.r.o. 

6) Program odpadového hospodárstva obce Opoj na roky 2016 – 2020 

7) Dodatok k Zmluve o spoločnom obecnom úrade 

8) Žiadosť o prenájom - Bc. Roman Glozmek 

9) Rozpočtové opatrenie MŠ č. 2/2019 

10) Cenová ponuka – Stopfire s.r.o. Žilina 

11) Žiadosť – Opoj residence s.r.o. Bratislava 

12) Ponuka – Tendernet s.r.o. Žilina 

      

 

 

 

 

 

 

 


